



建地旅遊有限公司

CITIWORLD HOLIDAYS SDN BHD (Co. No.821829-X) (KPL:5636)

No. 16-1, Jalan 6/18A, Taman Mastiara, Off Jalan Ipoh, 51200 Kuala Lumpur.

Tel 03. 6259 8333 Fax 03. 6241 2533 Email info@citiworld.com.my

TOUR CODE: CTWKCHF&E03

3天2晚砂劳越古晋自由行 3DAY 2NIGHT SARAWAK KUCHING FREE & EASY

DAY 01 KUALA LUMPUR /KUCHING (D)

Arrival at Kuching International Airport, meet and proceed for half day Kuching City Tour, visiting places of interest such as Colonial Court House, Monument of Charles Brooke, Clock Tower, Astana, Sarawak Museum, Cat Museum, City Mosque, Chinese Temple, Kuching Waterfront and City Tower and the finale being a photo taking session in front of the Giant Cat Monument. After tour, transfer to hotel for check-in. Free at own leisure.

DAY 02 KUCHING (B)

Breakfast at hotel. Free at leisure or join optional tours.

DAY 03 KUCHING / KUALA LUMPUR (B)

Breakfast at hotel. Free at leisure till time for transfer to airport for flight home.

第一天 吉隆坡 / 古晋 (晚餐)

抵达古晋国际机场后前往古晋半日市区游:参观被政府列为受保护的历史性建筑物。最著名的景点有百年历史的古庙大伯公及清真寺, 砂拉越博物馆及猫博物馆, 古老的建筑物如法庭, 钟楼, 查尔士布洛克纪念碑, 四方堡垒和皇宫。河滨公园是靠近美丽的砂拉越河畔, 可见英雄纪念碑包括著名的城市标志和最后可以在巨猫纪念碑前拍照留念。晚餐后, 车送往酒店下榻休息, 自由活动。

第二天 古晋 (早)

早餐于酒店, 自由活动或参加自费项目。

第三天 古晋 / 吉隆坡 (早)

早餐于酒店, 自由活动直到送往古晋国际机场, 乘搭客机返回家园。祝你有个愉快的旅程。

PACKAGE EXCLUDING :

- ✓ Air Con Transport (**Private Tour**)
- ✓ 02 Night Hotel Accommodation with daily breakfast
- ✓ Entrance Tickets, All meal as per tour itinerary
- ✓ Mandarin or Malaya Speaking Guide
- ✓ Tipping Guide & Driver

PACKAGE EXCLUDING

- Ground Fees Excluding Return Air ticket and Tour Leader Cost.
- Video & Camera Fees, Travel Insurance & Expenditures of personal nature
- Extra food and beverage which are not included in the package.

备注 : 行程秩序如有更改, 均以当地接待单位安排为准

P/S : The final order of itinerary will follow the local operator's arrangement